
 

 

 
 

Verksamhetsberättelse för år 2024 
Det 7:e verksamhetsåret 

 

Styrelse: 
Ordförande  Lars-Erik Svensson 
Vice ordförande Katrin Björksten 
Kassör  Gisela Grünwedl 
Sekreterare  Lilian Lagergren 
Ledamot  Annica Isaksson 
Ledamot  Jenny Ring 

   
Suppleanter  Petra Wihlén  
  Jonna Sajanti 
  Michael Mado 
 
Styrelsen har haft 5 protokollförda ordinarie styrelsemöten under året. Mötena har genomförts via 
mötesappen Zoom. 
 

Övriga funktionärer: 
Revisorer  Annika Myhrberg 
Revisorssuppleant Vakant 

 
Redaktör medlemsblad Katrin Björksten 
Redigerare medlemsblad Lars-Erik Svensson 
Webmaster  Gisela Grünwedl 

 

Medlemmar: 
Den 31 december 2024 hade föreningen 496 medlemmar. 
 

Hemsida 
Webbmästare har varit Gisela Grünwedl som vid behov fått viss hjälp av Heidi Jacobsen och andra i 
styrelsen. Hemsidan uppdateras regelbundet. 
 

Facebook och Instagram 
Vår Facebooksida har kontinuerligt uppdaterats av Maria Andersson och Katrin Björksten. Insta-
gramkontot har uppdaterats av Katrin Björksten och Jenny Lindqvist. 
 

Medlemsblad  
Tre nummer av ”Bengalbladet” har utkommit under året.  Redaktör har varit Katrin Björksten. Redi-
gerare har under året varit Lars-Erik Svensson. Medlemsbladet läggs upp som en Flip Book på 



 

 

föreningens hemsida, till vilken en länk sedan skickas ut till medlemmarna. 
 

Ett medlemsmöte ”Att hålla hankatt” 
Den 16 april hölls ett medlemsmöte via Zoom på temat ”Att hålla hankatt” där erfarenheter från 
hankattsägare delades med intresserade deltagare. 
 

Årsmöte  
Bengalföreningens årsmöte hölls den 24 april via mötesappen Zoom. 
 

Föredrag om katters beteende 
Den 23 maj genomfördes ett föredrag om katters beteende med kattboksförfattaren Ylva Stockel-
berg. Föreläsningen hölls via Zoom. 
 

Föreläsning om rasstandarden för bengal  
Den 11 juni höll kattdomare i Sverak – Elin Hoffner – en föreläsning om rasstandarden för bengal 
och hur hon som kattdomare tolkar den. Föreläsningen hölls via Zoom. 
 

Föredrag om hur man fotograferar katter  
Den 25 juni höll fotograf Caroline Melin ett föredrag om hur man fotograferar sin/sina katter och 
gav tips på vad man ska tänka på. Föreläsningen hölls via Zoom. 
 

Föredrag om akutsjukvård av katt 
Den 9 oktober höll den legitimerade djursjukskötaren Anna Jönsson Bergstedt ett föredrag om akut-
sjukvård av sin katt, första hjälpen, vad man ska tänka på och hur man i ett sådant läge hanterar sin 
katt. Föreläsningen hölls via Zoom. 
 

Fototävling ”Bästa sommarbilden med bengal” 
Under sommaren fick medlemmarna skicka in sina bästa sommarbilder med bengal. Under augusti 
utsågs sedan de två vinnarna vilka fick varsitt presentkort från Agria. 
 

Samarbetsavtal med Agria.  
Samarbetsavtalet med försäkringsbolaget Agria har fortlöpt under året. 
 

Medlemsutskick 
Det har skett ett medlemsutskick i december då även en påminnelse om att det var dags att betala 
medlemsavgiften för 2025 fanns med. Utskicket bestod av en informationslapp samt en kattleksak. 
 

Rabatter för medlemmar 
Vi har under året haft rabattavtal med Supercat, Langford Vet, Nutram, MyCatDNA, Hundslottet. 
 

Donation 
5000 kr donerades till Nynäshamns katthem. 
 

Annonsering 
En miniannons för föreningen har funnits i årets alla nummer av Sveraks tidning ”Våra katter”.  
 
 
 



 

 

Samarbete med SLU 
Föreningen har haft ett fortsatt samarbete med SLU angående forskningen kring orsaken till platt-
bröst (flat chest) hos katter. 
 

Bidrag för HCM-undersökning 
Föreningen har under året avsatt en summa pengar för att ge medlemmar en viss ersättning för 
HCM-undersökningar, förutsatt att vissa kriterier är uppfyllda.  
 

Ekonomi 
Medlemsavgiften har under året varit 100 kr.  
 
Styrelsen har vinnlagt sig om att hålla föreningens utgifter nere och spendera föreningens tillgångar 
så att de rimligen kommer så många medlemmar som möjligt tillgodo. Det betyder att inga gene-
rella styrelsearvoden har betalats ut, styrelsemöten har hållits via den digitala mötesappen Zoom, 
att medlemsbladet endast finns i elektroniskt format för att slippa tryckkostnader, samt att styrel-
sen bidragit med mycket eget helt obetalt arbete. Dessutom har föreningen en sponsor i Agria med 
vilken föreningen har ett gott samarbete. Allt detta har betytt att styrelsen anser att föreningens 
ekonomi nu är god – trots låg medlemsavgift. Till detta har också det betydande medlemsantalet 
bidragit. 
 
Detta betyder att kommande styrelse efter årsmötet har goda ekonomiska förutsättningar för att 
utveckla verksamheten vidare - förutsatt att den kommande styrelsen fortsätter att nyttja förening-
ens tillgångar med målsättningen att få ut mesta möjliga verksamhet ur varje krona, till gagn för alla 
medlemmar. 
 
För mer detaljerad information, se den ekonomiska rapporten. 
  
Datum: 2025-03-19 
 
 
 
 
…………………………………………. …………………………. ……………………………………….………………………........ 
Lars-Erik Svensson, ordförande  Katrin Björksten, vice ordförande 
 
 
 
…………………………………..………………………………… ……………………………………………………………………… 
Gisela Grünwedl, kassör   Lilian Lagergren, sekreterare    
     
 
 
………………………………-……………………………………. ………………………………….…………………………………. 
Annica Isaksson, ledamot   Jenny Ring, ledamot 
 
 
 


